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Inleiding
Op 31 oktober jl. heeft de raad het jaarverslag 2018 mogen ontvangen van stichting de Zeehoek. 
Gezien de besluitvorming over het toekomstige zwembad op 28 november in de gemeenteraad zal 
plaatsvinden hebben wij onderstaande vragen aan het college aangaande dit verslag:

1. In het jaarverslag is aangegeven dat het stichtingsbestuur een positieve invloed 
verwacht van de vergoeding die de gemeente zal moeten betalen wanneer zij via het 
erfpachtrecht eigenaar wordt van de opstallen. Heeft het college nagedacht over de 
hoogte van dit bedrag? Is erfpacht in de begroting bij een eventueel nieuw zwembad 
ook rekening mee gehouden?

antwoord Het college is in gesprek met het stichtingsbestuur over de afwikkeling van dit 
vraagstuk. We benaderen dit niet als een op zichzelf staand onderwerp. We kijken ook 
naar andere financiële aspecten waar met het stichtingsbestuur nog afspraken over 
moeten worden gemaakt. Dit betreft de te verwachten aanloopverliezen van het nieuwe 
zwembad in de eerste exploitatiejaren en kosten die het stichting moet maken om het 
huidige zwembad in de komende jaren draaiende te houden. Daarbij betrekken we de 
financiële positie van de stichting. We beschouwen eventuele vergoedingen voor de 
opstallen in relatie het totale financiële beeld. We benaderen het als een integraal 
vraagstuk en komen hierover met nadere informatie naar de raad zodra we een totaal 
beeld hebben. Voor de volledige informatie verwijzen we ook naar:
- afwegingsrapport Zeehoek I, pagina 20: IO-16-97688;
- afwegingsrapport Zeehoek II, pagina 45: IO-17-33723;
- afwegingsrapport Zeehoek III, pagina 31: DOC-18-096324.

In de begroting van het nieuwe zwembad is nog geen rekening gehouden met een 
vergoeding voor erfpacht. Hier maken wij nog afspraken over.

2. In het jaarverslag is een voorziening opgenomen van € 497.729,- voor groot onderhoud. 
Is het stichtingsbestuur voornemens om dit bedrag de komende jaren daadwerkelijk nog 
uit te geven? Gezien het voornemen is om een nieuw zwembad te bouwen.        



Antwoord We hebben onlangs met het stichtingsbestuur gesproken over haar onderhoudsplanning. 
De stichting heeft een voorziening die is gebaseerd op een Meerjarig Onderhoudsplan 
(MJOP). De onderhoudsuitgaven worden in de praktijk beperkt tot datgene wat strikt 
noodzakelijk is. De onderhoudsvoorziening is een boekhoudkundige voorziening. In de 
afgelopen jaren is aanzienlijk minder uitgegeven dan begroot. Hierdoor is minder beslag 
gelegd op de beschikbare middelen. Doteren in de voorziening, of het laten vrijvallen 
van (een gedeelte van) de voorziening heeft in principe geen effect op de liquiditeit. 
Echte onderhoudsuitgaven hebben wél effect op de liquiditeit. Op 31 december 2018 
beschikte de stichting over € 259.493,- aan liquide middelen. 

3. Bezoldiging bestuursleden, is het college op de hoogte dat het bestuur een bezoldiging 
ontvangt van €19.100,- voor zijn werkzaamheden in 2018? Zo ja zijn hier afspraken over 
gemaakt wat betreft de hoogte van deze bezoldiging en evt prestatieafspraken?

Antwoord Het college is hiervan op de hoogte. Het stichtingsbestuur rapporteert hierover jaarlijks 
in de jaarrekening. Er zijn geen specifieke afspraken gemaakt over de hoogte van de 
bezoldiging. De gemeente heeft hiervoor geen regels. 
De bezoldiging wordt sinds 2012 aan de bestuursleden uitgekeerd en bedraagt per 
bestuurslid ruim € 400 per maand. Er is geen overleg met de gemeente aan vooraf 
gegaan. 
In een recent gesprek heeft het stichtingsbestuur een toelichting gegeven op de 
bezoldiging. Het stichtingsbestuur besteedt al vele jaren veel tijd aan het zwembad. 
Het stichtingsbestuur runt een bedrijf met 14 werknemers. Dit hoort in de ogen van het 
stichtingsbestuur ook op een professionele wijze gestuurd te worden. Daar vindt het 
bestuur een vergoeding voor gepast. Het bestuur wijst op de verantwoordelijkheden als 
werkgever van het personeel, maar ook voor zaken als veiligheid van de bezoekers 
(legionella etc.).

4. De bezoldiging van de bestuursleden is met €3.750,- gestegen ten opzichte van 2017? 
Was u op de hoogte van deze verhoging en is deze post ook van invloed op de te 
verstrekken jaarlijkse subsidie?

Antwoord Het college is hiervan op de hoogte. De hogere bezoldiging is het gevolg van het 
toetreden van een extra bestuurslid. De bezoldiging per bestuurslid is niet verhoogd. 
De jaarlijkse subsidie is niet verhoogd naar aanleiding van de hogere bezoldiging.

5. Zijn er binnen Medemblik andere gesubsidieerde stichtingen/verenigingen, waarbij 
bestuursleden een bezoldiging ontvangen?

Antwoord Binnen de zwembaden- en andere accommodatiesubsidies zijn geen andere situaties 
bekend waarbij het bestuur zichzelf een bezoldiging toekent. Wel vinden we in diverse 
jaarrekeningen een post 'bestuurskosten' terug. Het gaat dan, voor zover we hebben 
kunnen nagaan, om declaraties van kosten en niet om een bezoldiging. Deze posten zijn 
vaak (zeer) gering in omvang.

6. Wordt het jaarverslag jaarlijks gecontroleerd door het college en worden hier 
inhoudelijke vragen over gesteld? Gezien het feit dat de Zeehoek een jaarlijks 
subsidiebedrag ontvangt van €275.090 in 2018.



Antwoord De jaarrekening wordt inderdaad jaarlijks gecontroleerd, zowel door het college als 
door een accountant (samenstellingsverklaring). Daarnaast controleert onze eigen 
accountant bij de jaarrekening steekproefsgewijs diverse subsidiedossiers. Het dossier 
van De Zeehoek is daarbij een aantal keer gecontroleerd.
We monitoren jaarlijks de verschillende inkomsten- en uitgavenposten en de stand van 
het vermogen, de voorzieningen en de reserves. Daarnaast controleren we de liquiditeit 
en solvabiliteit. Als de subsidieaanvraag of de achterliggende stukken daartoe 
aanleiding geven, hebben we contact met het stichtingsbestuur. Over de bezoldiging 
van de afgelopen jaren hebben we onlangs contact gehad. Hierover kunt u meer lezen 
in de beantwoording van vraag 3.

7. Zijn er prestatieafspraken met het stichtingsbestuur gemaakt naar aanleiding van de 
aanvullende subsidie die vanaf 2017 is verstrekt? Dit naar aanleiding van het ‘langer 
open houden’ van het zwembad.

Antwoord Er zijn geen aanvullende prestatieafspraken gemaakt, anders dan de reguliere 
prestatieafspraken. 
De aanleiding voor de hogere subsidie sinds 2017 is terug te vinden in het raadsbesluit 
van 26 januari 2017: 
‘Stichting zwembad de Zeehoek kan bij een ongewijzigd beleid lopende 2017 niet meer 
aan zijn verplichtingen voldoen. In het rapport is te lezen dat zwembad de Zeehoek om 
nog een paar jaar open te kunnen blijven € 65.000 extra subsidie per jaar nodig heeft. 
Echter om achterstallig, wettelijk noodzakelijk, onderhoud te kunnen uitvoeren is er 
voor 2017 € 100.000 extra nodig.’

8. Kunt u nagaan wat het stichtingsbestuur doelt op ‘bestuurskosten t.b.v. nieuwbouw’?  

Antwoord Het stichtingsbestuur heeft ons laten weten dat zij in 2018  er van uitgingen dat 
Stichting De Zeehoek ook de bouwheer van het nieuwe zwembad zou worden. Ter 
dekking van de extra kosten die dat voor de bestuursleden met zich mee zou brengen, 
heeft het bestuur besloten de bestuursleden € 1.800,- per jaar aan onkostenvergoeding 
toe te kennen, ofwel € 150, - per maand. Bestuursleden waren vrij in de besteding van 
die onkostenvergoeding. Nadat eind 2018 de gemeenteraad heeft besloten dat niet
Stichting De Zeehoek, maar de gemeente Medemblik bouwheer zou worden, heeft het 
bestuur besloten de onkostenvergoeding per 1-1-2019 weer te laten vervallen.


